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Hej igen, 

Som en konsekvens av rådande pandemi, har det varit generellt låg aktivitet inom styrelsen efter vårt 
senaste möte. Däremot har det inte fallit i glömska att vi har bl.a. i uppgift att kalla till nytt årsmöte och 
som avses genomföras efter stundande semesterperiod enligt senare kallelse, med förhoppning om 
att merparten av LEV medlemmar har fått sin andra vaccinering. Därigenom har vi tagit vårt 
samhällsansvar genom att följa FHM allmänna rekommendationer och på så sätt förebygga 
smittspridning vid folksamling. 
Efter midsommarhelgen avses slåtter av vägdiken genomföras av anlitad entreprenör i likhet med 
föregående år mellan G:a Övägen och Loddby kanalbro. Därför måste eventuella hinder (staket motsv) 
som är beläget innanför vägområdet vara avlägsnat av berörd fastighetsägare (se bild).  
Vidare kommer också vägunderhåll att genomföras i anslutning till detta skede omfattande hyvling och 
saltning av vår grusväg mellan Hedvigslund och Loddby kanalbro, vilket kan medföra begränsad 
framkomlighet. Av den orsaken vädjar vi om er förståelse i händelse av oönskat stopp. 
Slutligen vill styrelsen passa på att önska er alla en trevlig midsommar och ta väl hand om er i 
sommarvärmen. 
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